
 

Protokoll Styrelsemöte i 

föreningen MALENBO 

27 Februari 2022 kl 17.00 via Zoom 

 

Närvarande: Gunnar Ericsson, Ann-Louise Abbestam, Karin Wennström, 

Caroline Prabert, Gustaf Lindskog, Martin Widin 

Ej närvarande: Lena Elisson, Yen Ly-Huynh, Britta Unander-Scharin, Kjell 

Frunck  

 

1. Öppnande - Ordföranden hälsade alla styrelsemedlemmar välkomna, och 

förklarade mötet öppnat.  
 

2. Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 

3. Föregående protokoll från 14 november godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
4. Val av justeringsman – Till justerare utsågs Ann-Louise Abbestam, att 

jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 
5. Från att-göra-listan (ny ”Att-göra-lista” i blått) 

 
a. Skötsel av strandängarna. Kommunen har röjt från Stensåbron 

ända till Strandängskolan. Ser mycket bra ut.  
 

b. Skötsel av vegetation kring Örebäcken. Då Kjell inte lyckades 
koppla upp idag, låter vi denna action från förra mötet ligga kvar. 

Kjell jobbar på skrivelsen och sänder till styrelsen. 
 

c. Sandflykten. Fortfarande inget svar från kommunen på det Gunnar 
sänt till dem.   

Vindskyddet på bryggan. Stormen tog tyvärr vårt fina vindskydd på 
Tångbryggan. Järnstaketet det var fäst i försvann med skyddet. Lena 

ställde frågan till kommunen vad de planerar åtgärda och fick detta 
svar: ”En översyn av samtliga bryggor kommer göras nu efter 

stormen. Utifrån översynen kommer en prioritering baserat på behov 

göras för samtliga kommunala badbryggor”.  
Vi kom överens om att diskutera sandflykten med kommunen i 

samband med en diskussion om vindskyddet. 
Vi diskuterade annan typ av vindskydd som går att montera ned till 

vintern för att undvika att historien upprepar sig. 
Alla – funderar på vad för sorts skydd som kan lämpa sig. 

Lena erbjöd sig också före detta möte, att ta på sig att tala med 



kommunen om vilka åtgärder de kommer att vidtaga. Vi sa att ett 

skriftligt svar är viktigt för att lättare kunna följa upp. 
 

d. Parkering på Malen. Gunnar har nu fått svar från Alexander Ejwertz 
Johanzon som är trafik- och gatuingenjör. 

Gunnar och Alexander har bokat ett möte tisdagen den 29 mars för 
att diskutera de punkter vi tagit upp. 

 
e. Avsaknad av stationsnamnet BÅSTAD på nya 

järnvägsstationshuset – Då Kjell inte lyckades koppla upp idag, 
låter vi denna action från förra mötet ligga kvar.  

Kjell skriver några rader att ta upp med politiken. 

 
f. Den lilla träbron över Örebäcken, nedanför platsen där 

Malenportalen förut stod är i dåligt skick och behöver renoveras. Kjell 
tog upp detta på tidigare möte. 

Vi tar upp detta på nästa möte med kommunen om inte Kjell skriver 
separat till kommunen i ärendet. 

 
6. Utegym för äldre. Ann-Louise har inte sett någon mer information 

angående motionen men fortsätter följa upp det hela.   
 

7. Julhälsningen vi sände på Ann-Louise initiativ har blivit mycket 
uppskattad. Många har sänt positiva svar. 

 
8. Lyktstolpe nedkörd i Havsbadsparken. Ann-Louise kontaktade 

kommunen då de kört ned en lyktstolpe i Havsbadsparken vid arbete i 

densamma, men inte ännu lagat den. Enbart fundamentet är kvar. Den lilla 
paviljongen har blivit ett tillhåll för rökande och drickande ungdomar. 

Lyktstolpen skulle verkligen behövas. Bjärekraft är de som skall utföra 
arbetet, men behöver en order på det. Kommunen sa de skulle göra detta, 

och Ann-Louise har också sänt den informationen till Bjärekraft. 
Ann-Louise kollar upp hur det går. 

 
9. Möten på Strandängskolan angående utemiljön kring skolan som Karin 

deltagit i:  
Karin har sänt oss protokoll och information från mötena som varit. Det var 

en positiv dialog där man lyssnade på deltagarnas åsikter. Deltagare var 
föräldrar, näringsidkare, personal och kringboende. Forskare från Alnarp, 

samt representanter från kommunen höll i mötet. Fler möten kommer att 
äga rum, som Karin planerar deltaga i.  

 

10. Avtalet Stensåbron. Fortfarande inget svar från kommunen trots 
påtryckningar även från Gustaf, som sände ett separat mail till dem. 

Gunnar önskar svar från dem före han tar kontakt med PO Sköld.  
 

11. Kassörsöverlämnandet – Martin har varit i kontakt med banken, men ett 
sista steg återstår.  

Martin tar kontakt med ansvarig person så snart som möjligt. 
 



12. Övriga frågor.  

- 
 

13. Nästa möte – Vi beslutade att nästa möte skall äga rum söndagen den 10 
april 2022 kl 17.00 via Zoom. Caroline sänder ut en zoom-länk. 

 
14. Avslutning – Ordföranden tackade alla och förklarade mötet avslutat.  

 

Lund den 27 Februari 2022 

 

Vid protokollet: ____________________________ 

  Caroline Prabert 

 

Justeras: _______________________      _________________________ 

 Ann-Louise Abbestam      Gunnar Ericsson, ordförande  


